
Волфрам Мас: Не сећам се да Ангела Меркел користила термин "федерација" у контексту Косова
петак, 28 октобар 2011 17:09

БЕОГРАД - Амбасадор Немачке у Србији Волфрам Мас изјавио је данас да на ручку,
током посете немачке канцеларке Ангеле Меркел Београду, није коришћен термин
федерација у контексту разговора о Косову или северу Косова.

  

Мас је новинарима у Институту за међународну политику и привреду рекао да је, током
ручка, седео две столице од председника Србије Бориса Тадића и канцеларке Меркел.

  

Било је говора о искуствима у Европи са аутономијама за различите регионе, али се не
сећам да је термин федерација био коришћен у контексту Косова или севера Косова,
рекао је Мас.

  

Мас је, говорећи о ситуацији на северу Косова, рекао да тамо постоје српски политичари
који се супротстављају Еулексу, који је институција Европске уније, "што не помаже".

  

Постепено отварање барикада је корак у добром смеру, али то није довољно, мора се
учинити више, рекао је Мас.

  

Колико схватам, рекао је Мас, постоји одлучност Владе у Београду да искористи
могућности које пружа дијалог са Приштином, како би се напредовало.

  

(Фонет)
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